



**NOTICE OF IMPENDING BENCH
WARRANT**
近期法院拘票通知

Commonwealth of Pennsylvania
Pennsylvania 联邦

v.
诉

Mag. Dist. No: 权威地方法院案号:
MDJ Name: MDJ 姓名:
Address: 地址:
Telephone: 电话:

Docket No:
案卷号:
Case Filed:
提交案件:

Charge(s) 指控

TO THE DEFENDANT:

被告:

You have:
你:

- entered a guilty plea by mail and the money forwarded with the plea is less than the amount of fine and costs specified in the citation or summons;
1. 已通过邮件进行认罪答辩,且随认罪答辩一并寄出的钱少于传票中规定的罚金和费用金额;

OR

或

- been sentenced to pay restitution, a fine, or costs and have defaulted on the payment;
2. 被判处支付赔偿、罚款或费用,但并未按规定完成支付;

OR
或

- in your absence, been tried and sentenced to pay a fine and costs, and the collateral deposited by you is less than the amount of fine and costs imposed, or the issuing authority imposes a sentence of restitution.
3. 在缺席情况下已得到审判,并被判处支付罚款和费用,且您存入的保证金少于判处之罚款和费用金额,或者签发机关已对您做出赔偿判决。

Fines:
罚款:
Costs:
费用:
Other:
其他:
Restitution:
赔偿:

Total:
总计:

Paid to Date:
迄今已付金额:
Adjustments to Date:
迄今调整金额:

Case Balance:
案件余额:



In accordance with Pa.R.Crim.P.430 and 455, you are hereby being notified that failure to pay the full amount due or to appear for a payment determination hearing within 10 days of this notice may result in the issuance of a bench warrant for your arrest.	依据 Pa.R.Crim.P.430 和 455 规定,我们特此向您发出通知,如果您未在此通知后 10 日内全额支付应付款项或出席付款决定听证会,我们可签发法院拘票逮捕您。
If you have any questions, please call this office immediately.	如有任何问题,请立即致电本办公室。
Make check payable to Magisterial District Court _____ . You can make case payments online through Pennsylvania's Unified Judicial System web portal. Visit the portal at https://ujportal.pacourts.us/epay to make a payment.	支票抬头请写 Magisterial District Court _____ 。您可通过 Pennsylvania 统一司法系统网络门户在线进行案件付款。请访问门户网站 https://ujportal.pacourts.us/epay 进行付款。

Date
日期

Magisterial District Judge
权威地方法官

